
Fra: Alf-Petter Tenfjord <apt@midtre-gauldal.kommune.no> 
Sendt: 24. mai 2022 14:39 
Til: Eva J Bekkavik 
Kopi: Kari Anne Endal 
Emne: SV: Ungdomsrådet ! 
 
Hei Eva. Etter at det ble en del skifte i medlemmer, har det det vært jobbet med å få ungdomsrådet mer 
stabilt med orden på møter og saksliste. En god sekretariatsfunksjon er også viktig.  
 
Dette er nå mer i orden og vi har et fungerende ungdomsråd. De har også selv kommet med saker og fått 
saker fra administrasjon, som gjør at de har kommet med synspunkter selv og respondert med sin syn i 
saker de er forelagt. At ungdomsrådet nå fungerer kom med all tydelighet fram i kommunestyret 12.5, 
der de presenterte seg og viktige saker for dem.  
 
Det vi ikke har pt, og som ligger i spørsmålet ditt, er å få offentliggjort/tilgjengeliggjort saksliste, 
sakspapirer og protokoller. Det må vi få orden på, selv om vi også må ta hensyn til at ungdomsrådet 
jobber på en annen måte enn kanskje vi andre skal og må gjøre i «voksenverden».  
 
Jeg skal ta en runde på dette hos enhet for samfunnsutvikling og kultur, og si noe om hvordan vi tenker å 
få på plass sak- og møtepapirer. Du hører fra meg.  
 
Med hilsen 
Alf-Petter  
 
 
 
Fra: Eva J Bekkavik <Eva.bekkavik@konsek.no <mailto:Eva.bekkavik@konsek.no>>  
Sendt: tirsdag 24. mai 2022 14:19 
Til: Alf-Petter Tenfjord <apt@midtre-gauldal.kommune.no <mailto:apt@midtre-gauldal.kommune.no>> 
Kopi: Kari Anne Endal <kari.anne.endal@midtre-gauldal.kommune.no 
<mailto:kari.anne.endal@midtre-gauldal.kommune.no>> 
Emne: Ungdomsrådet ! 
Viktighet: Høy 
 

Hei       

 
Jeg ser at møtedatoene for ungdomsrådet er publisert på Midtre Gauldal kommune sin 
hjemmeside, men ikke sak- og møtepapirer, hva er grunnen til dette ? 
 

 
 


